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Vragen van het lid Klaver (GroenLinks) aan de minister van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over het bericht dat 1 op de 5 werknemer flexwerker is 
(ingezonden 30 mei 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennis kunnen nemen van het artikel «Bijna 1 op 5 werknemers is 
flexwerker»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de forse stijging van het aantal flexwerkers? 

Vraag 3
Kunt u toelichten waarom volgens u het aantal flexwerkers de afgelopen 
jaren zo fors is gegroeid en kunt u inzichtelijk maken welke gevolgen dit heeft 
voor de betrokken werknemers als het gaat om bijvoorbeeld het opbouwen 
van pensioen of recht op zaken als scholing? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de wet- en regelgeving het vaste contract als norm 
hanteert en dat door de forse groei van het aantal flexwerker deze wet- en 
regelgeving steeds minder goed aansluit op de ontwikkelingen in de praktijk? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid om zo spoedig mogelijk wet- en regelgeving af te stemmen op 
de ontwikkelingen in de praktijk en hierin bijvoorbeeld de evaluatie van de 
Wet flex en zekerheid mee te nemen? Zo nee, waarom niet?

1 www.nu.nl d.d. 29 mei 2012.
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